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Date: 20th January,2025. 

 

 

 

 

 

 
 

Subject: Isra’ & Miraj Day. 
 

Target Group: Students Pre KG – G 12. Dress Code: School Uniform. 

Day: Monday.                             Date of Activity: 27th of January. 2025. 

Time: 07:30 - 08:00 am.     Place: School Campus. 
 

Objective: 

➢ To learn about the significance of the Isra’ and Miraj miracle. 

➢ To remember the suffering of our prophet in his endeavor to spread Islam and how Allah 

honored him on this journey. 
 
 

On the anniversary of the Isra’ and Miraj, Islamic Department at Crown Private School, has organised a 

special assembly. The students shall learn about this significant journey which prophet Muhammad took 

during a single night and  remember the spiritual and physical importance of this miracle. Let us learn a lesson 

about patience, sacrifice and to uphold the word of truth. The students will be a part of many activities, crafts, 

and competitions with their teachers in honour of this occasion. 
 

Best regards, 

 

 

Dr. Kishor Pillai 

Director / Principal  
 

احتفالية ذكرى الإسراء والمعراج.  الموضوع:   
 

.  - 12الصف   –الفئة المستهدفة: من رياض الأطفال  -                       اللباس: الزي المدرسي
. الإ  اليوم:  - ن اير  27 : التاري    خ -                                      ثني   . 2025فبر
.   المكان:  -    08:00 –  07:30 التوقيت:   -   داخل الحرم المدرسي

 
 . اصباح

 

 الأهداف: 
  .التعرف على أهمية معجزة الإسراء والمعراج 
   ي هذه الرحلة.  صلى الله عليه وسلمتذكر تضحيات نبينا الكريم لنشر الإسلام وكيف أكرمه الله

ن
 ف

 

والمعراج،مناسبة ذكرى  ب  الإسلامية  الإسراء  بية  التر ي مدرس  سيقيم قسم 
 
الخاصةف لهذه إذاعة صباحية خاصة    ة كراون    إحياءً 

يلب حيث أسرى الله تعالى  الخالدة  هذه المعجزة  نستذكر فيها أحداث   المناسبة الكريمة،  اق مع جتر عليه    -  نبيه الكريم على التر
ي نفس الليلة. تعتتر هاتان الرحلتان محطة    - السلام  

 من المسجد الحرام بمكة المكرمة إلى بيت المقدس ثم عرج إلى السماء ف 
ً
ليلً

ي حياة الرسول  
ا عما أصابه  صلى الله عليه وسلممهمة ف 

ً
ة دعوته حيث هيأ الله تعالى هذه الرحلة لتكون تسرية له وتعويض ي مستر

، لنتعلم درسًا  وف 
الحق،   ي سبيل رفع كلمة 

المدرسة فقرات متنوعة  عن الصتر والتضحية ف  ا لذكرى هذه سيقدم طلبة 
ً
الكريمة  تخليد  المناسبة 

 . اف المعلمير   وتطبيق بعض الأنشطة اليدوية والمسابقات تحت إسرر
 

 فيها ضِياء 
ٌ
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جِز َ مُعإ اء      هِي سرإ ِ

إ
اء الإ سرإ ِ
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